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Protokół Nr XXIX/21  

     z dnia 26 stycznia 2021 r. 

 

z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka Sokalskiego – 

wiceprzewodniczącego Rady.   

 

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do godz. 17.31.  

  

W sesji uczestniczyło 14 radnych (nieobecni radni: Piotr Rusek), wójt Jerzy Ulbin, zastępca 

wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała, 

kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXIX sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przywitał radnych, kierowników i dyrektorów jednostek 

organizacyjnych gminy. Poinformował, że Wójt Gminy zwrócili się z wnioskiem o zmianę 

porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie: 

1) II projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021. 

2) projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 – 2025” będących w 

posiadaniu gminy Dobromierz. 

3) projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Gniewków. 

Zaproponował, aby przedmiotowe uchwały wprowadzić jako pkt 9 i 10  natomiast pozostałe 

przesunąć o 2. 

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

  

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Gminy Dobromierz oraz stałych 

Komisji Rady Gminy Dobromierz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dobromierz   

i planów pracy stałych Komisji Rady na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz.  
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a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz,  

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, Oddział 

Zamiejscowy w Wałbrzychu o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Dobromierz,  

c) odczytanie opinii i wniosków Komisji Budżetowej i Mienia Gminy o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz,  

d) stanowisko Wójta Gminy do opinii i wniosków komisji Rady Gminy,  

e) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz innymi poprawkami do projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz 

i ich przegłosowanie,  

f) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz z uwzględnieniem przyjętych poprawek i 

autopoprawek. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021. – II PROJEKT. 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 

2021,  

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, Oddział 

Zamiejscowy w Wałbrzychu o projekcie uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Dobromierz na rok 2021,  

c) odczytanie opinii i wniosków Komisji Budżetowej i Mienia Gminy o projekcie 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021,  

d) stanowisko Wójta Gminy do opinii i wniosków komisji Rady Gminy,  

e) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz innymi poprawkami do projektu 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021 i ich przegłosowanie,  

f) głosowanie nad II projektem uchwały w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 

2021 z uwzględnieniem przyjętych poprawek i autopoprawek. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 – 

2025” będących w posiadaniu gminy Dobromierz. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Gniewków. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że protokół z XXVIII sesji Rady 

Gminy Dobromierz zostały wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego 

żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował o punkcie 4 wydanych zarządzeń dotyczącym ustalenia planu 

finansowego rachunku dochodów pochodzących ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 
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Lokalnych. Wyjaśnił, że punkt ten dotyczy dofinansowania dla miejscowości Pietrzyków. W 

punkcie 7 poinformował o wykupie przez Gminę Dobromierz działek o numerze 361/2, 361/4, 

361/7, 361/9, 361/11 z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej w miejscowości 

Siodłkowice. Zwrócił uwagę na punkt 14 dotyczący powołania dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu. Zaznaczył, że nowym dyrektorem GOKSiR został 

Pan Jerzy Limberger. W ramach bieżących zadań ogłoszono zamówienie na roboty budowlane 

pn. „Budowa mechaniczno – biologicznej oczyszczalni ścieków w Czernicy, Gmina 

Dobromierz, II Etap”. Zwrócił uwagę, że od 2018 r. wniosek dotyczący budowy II etapu 

oczyszczalni ścieków w Czernicy jest przygotowywany. W 2021 r. zostaje rozbudowa 2 i 3 

ciągu technologicznego. Koszt projektu stanowi do miliona euro netto, aby gmina spełniła ten 

warunek koszt budowy II etapu oczyszczalni musi znajdować się w granicach ok. 1.900.000 zł. 

Oferta, która wpłynęła jest wyższa o 1 mln zł, jest to oferta nie do przyjęcia, ponieważ burzy 

całą zasadę rozliczenia inwestycji. Zaznaczył, że gmina szuka nowego rozwiązania. W punkcie 

3 ogłoszono zamówienie na roboty budowlane dotyczące budowy przyłączy kanalizacyjnych 

w Borowie w ramach zadania inwestycyjnego „Budowa kanalizacji sanitarnej w Aglomeracji 

Gniewków, gmina Dobromierz – przyłącza kanalizacyjne”. Wpłynęło 8 ofert, najkorzystniejsza 

z nich stanowi ok 372 tys. zł brutto. Sprawdzana jest dokumentacja. Zwrócił uwagę, że 

rozpoczęto remont części drogi gminnej nr 112337D o nawierzchni z betonu asfaltowego w 

miejscowości Czernica – odebrana została część prac, otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie 

166 432,87 zł. 

 

Ad.-5/6. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że pod projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dobromierz i planów pracy stałych Komisji 

Rady na 2021 r. zamieszczone zostały również sprawozdania z pracy Rady Gminy Dobromierz 

oraz Komisji za rok 2020 r. Zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonych sprawozdań? 

Pytań nie zgłoszono. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że Komisje opracowały plany 

pracy stanowiące załączniki do przedmiotowej uchwały.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIX/166/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Gminy Dobromierz i planów pracy stałych Komisji Rady na 2021 r., głosowało: 14 – 

radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. -7. 

a) -skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

-wójt Jerzy Ulbin omówił założenia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia  

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz.  

 

b) -skarbnik Barbara Zapała odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu, Oddział Zamiejscowy w Wałbrzychu o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz.     

Opinia stanowi załącznik do protokołu.    
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c) -przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, 

że Komisje stałe Rady Gminy Dobromierz nie zgłosiły wniosków do projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz. Komisja 

Budżetowa i Mienia Gminy po zapoznaniu się z pozytywnymi opiniami stałych Komisji 

Rady tj. Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Skarg, wniosków i petycji, Komisji Socjalnej na temat projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały w głosowaniu: 5 – za.  

 

d) Komisje stałe Rady Gminy Dobromierz nie zgłosiły wniosków do projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz. 

-wójt Jerzy Ulbin nie zgłosił uwag do opinii Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Rady 

Gminy Dobromierz.  

 

e) nie wniesiono autopoprawek oraz innych poprawek do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz.    

 

f) Za podjęciem Uchwały Nr XXIX/167/21 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz, głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-8.  

a) -skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Dobromierz na rok 2021. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

b) -skarbnik Barbara Zapała odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu, Oddział Zamiejscowy w Wałbrzychu o projekcie uchwały w sprawie 

budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021.   

Opinia stanowi załącznik do protokołu.   

  

c) -przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, 

że Komisje stałe Rady Gminy Dobromierz nie zgłosiły wniosków do projektu uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021.  Komisja Budżetowa i Mienia 

Gminy po zapoznaniu się z pozytywnymi opiniami stałych Komisji Rady tj. Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

wniosków i petycji, Komisji Socjalnej na temat projektu budżetu Gminy Dobromierz 

na rok 2021 oraz po przeprowadzeniu jego analizy, pozytywnie zaopiniowała 

przedłożony przez Wójta Gminy Dobromierz projekt budżetu Gminy Dobromierz na 

rok 2021 w głosowaniu: 5 radnych – za.   

 

d) Komisje stałe Rady Gminy Dobromierz nie zgłosiły wniosków do projektu uchwały w 

sprawie budżetu Gminy Dobromierz na rok 2021.   

-wójt gminy Jerzy Ulbin nie zgłosił uwag do opinii Komisji Budżetowej i Mienia Gminy 

Rady Gminy Dobromierz. 

 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że przedstawiony projekt budżetu na rok 2021 jest rekordowy 

zarówno po stronie wydatków, jak i po stronie dochodów. Po uwzględnieniu środków z 
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Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych deficyt budżetu stanowi 1.609.000 zł, natomiast 

wydatki budżetowe stanowią ponad 19 mln zł. Podkreślił, że wydatki budżetowe do wydatków 

ogółem stanowią 42 %. W gminie nastąpiła kulminacja realizowanych projektów. Na ten 

moment realizowane są bardzo duże projekty kanalizacyjne oraz projekt wodociągu.  W 2021 

r. w Roztoce rozpocznie się realizacja podłączeń przyłączy kanalizacyjnych (230 przyłączeń 

do budynków), za względu na duży obszar miejscowość zostanie podzielona na 3 obszary lewą 

i prawą stronę rzeki Nysy Szalonej oraz część od głównego mostu do ul. Kolejowej. Podkreślił, 

że załącznik inwestycyjny zawiera wiele drobniejszych zadań m.in. zadania realizowane w 

ramach funduszu sołeckiego. Poinformował, że rezerwa inwestycyjna wynosi 200.000 zł. 

Zachęcił do obejrzenia prezentacji multimedialnej dotyczącej realizacji zadań w 2020 r., która 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Gminy.  

 

e) Za podjęciem Uchwały Nr XXIX/168/21 w sprawie budżetu Gminy Dobromierz na 

rok 2021, głosowało: 14– radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9.  

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021 – 2025” będących w posiadaniu gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021 – 2025” będących w posiadaniu gminy Dobromierz w 

głosowaniu: 5 – radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIX/169/21 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 

– 2025” będących w posiadaniu gminy Dobromierz, głosowało: 14 – radnych za, 1 

nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-10.  

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków w głosowaniu: 5 – 

za. 



6 
 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków w 

głosowaniu: 5 – za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr  XXIX/170/19 zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic Aglomeracji Gniewków, głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-12. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że do Biura Rady Gminy wpłynęła 

interpelacja Poseł na Sejm Pani Moniki Wielichowskiej w sprawie wsparcia Gminy 

Dobromierz w ramach drugiego etapu Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Interpelacja do wglądu dostępna jest w Biurze Rady Gminy.   

Ad.-13. 

-W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

 

     

         Wiceprzewodniczący Rady 

             (-) Leszek Sokalski 

 

 

 

        
Protokolant: Katarzyna Żur  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 


